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Jaarverslag 2022 Bestuur Gooise Atletiek Club 

 
Bezetting bestuur in 2022 
 

Voorzitter Bart van den Haak (vanaf september ‘22) 

Secretaris Jessica Breunesse 

1e Penningmeester Jan-willem Woolderink (vanaf september ‘22) 

1e Penningmeester Bart van den Haak 

2e penningmeester Floris van de Pol 

Algemeen lid (LSC) Dorien Hopma-Zijlema 

Algemeen lid (Wedstrijdatletiek) Peter van der Schoot 

Algemeen lid (Beheer/faciliteiten) Aswin Jägers 

Algemeen lid (Communicatie) Vacant 

  

 
Algemeen 
2022 stond in het teken van de baanrenovatie die gestart is in mei-juni. Helaas konden door 
het weer en wat uitloop van extra werkzaamheden de top laag van kunststof niet meer 
aangebracht worden waardoor de werkzaamheden in november zijn gestaakt. In april 2023 
worden deze weer hervat, afhankelijk van het weer en temperaturen. Opening baan zal 
hopelijk begin zomer 2023 zijn. Verder zijn bijna alle evenementen weer georganiseerd. Ook 
is de GAC aangesloten bij de vrijwilligers challenge van de atletiekunie. Cindy van der Blom 
is aangesteld als privacy officer. 
 
Algemeen ledenvergadering 
We hebben de voor- en najaars ALV gehouden. Traditiegetrouw werden de jubilarissen en 
atleten die een buitengewone prestatie leverden gehuldigd. Volgens nieuw gebruik doen we 
dat bij de mensen thuis of op de baan gedaan. John Danker werd in de najaars ALV 
benoemd tot erelid van GAC. 
 
Evenementen 
In 2022 zijn verschillende evenementen afgelast door de baanrenovatie en sommige zijn 
doorgegaan in aangepaste vorm. De Klaverblad Maple Leaf veldloop is uitgesteld tot 2023 
en de Gooise Heideloop is na overleg met alle betrokkenen geannuleerd. De Hilversum City 
Run, Klaverblad Voetstappenpad Wandelrally zijn georganiseerd. We willen alle vrijwilligers 
bedanken voor hun inzet voor zowel GAC als de Hilversum City Run.  
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Duurzaamheidsontwikkelingen 
In 2022 is er onderzoek gestart naar een moderne bediening van de verwarming en 
vervangen oude buitenverlichting door LED waar nodig. 
 
Verbruikt elektra clubhuis en baan 
 

 2020 (KWH) 2021 (KWH) 2022 (KWH) 

Baanverlichting* 8211 3413 5152 

Clubhuis 16573 14514 22011 

PV teruglevering** -18707 -13554 -17757 

Totaal verbruik 6077 4573 9406 

*Baanverlichting software is deels defect waardoor ook op 100% vermogen is getraind, waar 
normaal op 30% wordt gebruikt 
**Zonnepanelen schoongemaakt in 2022 
 
Doelstellingen/projecten 2023 

1. Duurzaamheid: uitvoering vervangen koudwater leidingen n.a.v. advies Normec, 
Duurzaamheid en kostenbeheersing op lange termijn zijn thema’s. 
Tariefstelling/kwaliteit lopende contracten nalopen, toegang systeem clubhuis 
(elektronische sloten) 

2. Ledenbehoud en werving: e.e.a. loopt op dit moment en heeft onze voortdurende 
aandacht 

3. Sponsoring: Dit is een belangrijke inkomstenbron en we zullen ook steeds weer 
moeten zoeken naar nieuwe sponsoren. Ook extra bord sponsoren en andere 
kleinere sponsoren worden gezocht. 

4. Vrijwilligerschallenge: Dit heeft onze voortdurende aandacht. 
5. Het onderzoek naar de haalbaarheid van een indoor atletiekhal op het Arenapark is 

verder uitgewerkt in een concreet plan. Uiteraard zal een voorstel tot deelname van 
GAC hierin t.z.t. aan de ALV worden voorgelegd. 

 
 
 
Namens het bestuur 
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Jaarverslag 2022   Atletiek Team  

 
Bezetting commissie per 31/12/2022 
Functie en taken 
Voorzitter Peter van der Schoot  
Secretaris Jessica Breunesse 
Entree begeleiding Jessica Breunesse 
Coördinator pupillen John Dankers 
Coördinator A-Atletiek John Dankers 
Coördinator ABCD junioren en Masters Stéphane Wienneke 
Coördinator selectie Niels Alofsen 
Penningmeester Coen Hulsman 
Materiaalbeheer Aswin Jägers 
WOC afgevaardigde Aswin Jägers 

 
Activiteiten/resultaten 2022 
Vanaf mei 2022 is er gestart met de baanrenovatie. Dit betekent dat alle groepen die 
normaal op de baan trainen, zijn uitgeweken naar alternatieve locaties. Voor de alternatieve 
locaties waren we sterk afhankelijk van de omliggende verenigingen en Roland Holst. Door 
de vertraging van de baanrenovatie betekende dit vanaf oktober dat er in de avond niet meer 
bij het Roland Holst getraind kon worden. Gelukkig is het ATC bereid gevonden om een 
aantal zaaldelen aan ons te verhuren, zodat we deze groepen konden onderbrengen. Het 
niet kunnen gebruiken van onze eigen baan is een enorme logistieke uitdaging die gelukkig 
door de samenwerking met andere verenigingen goed is verlopen. Dus alle trainingen zijn 
onder deze omstandigheden goed verlopen. Dit is een groot compliment voor alle trainers. 
 
Qua prestaties is het een topjaar geweest voor GAC. Er zijn maar liefst 67 medailles gehaald 
op de NK’s, EK's en WK's en 98 clubrecords verbroken. De medailles zijn behaald bij Mila, 
Werpen, Sprint, technische onderdelen en de Meerkamp. Kortom vanuit de volledige breedte 
doet GAC mee. 
 
Daarnaast hoorde GAC bij de beste 3 verenigingen van NL bij het NK junioren. Zijn bij de 
junioren U18/U20 de mannen tweede en de vrouwen derde geworden. Bij de senioren zijn 
zowel de heren als de dames gepromoveerd, waarbij de dames in de hoogste divisie 
uitkomen. 
 
 
Bij de pupillen hebben bijna alle leeftijdsgroepen de finale gehaald. Kortom GAC hoort weer 
in de volle breedte bij de top van Nederlands 
 
De focus van het Atletiekteam heeft verder gelegen op de organisatie, de belangrijkste taken 
hierin zijn:  

● Werving trainers 
● Indeling van atleten in zo passend mogelijke trainingsgroepen   
● Indelen van trainers op zo passend en gewenst mogelijke trainingsgroepen en 

trainingstijden 
● Opleiden van de allround trainers 
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Beleidsplan 
Het AT is druk bezig met de laatste hand te leggen aan het beleidsplan. Het technische 
beleid is inmiddels vastgesteld binnen het AT. Dit zorgt dat veel discussies en issues uit het 
verleden afgerond zijn. Het concept kent een aantal structurele vragen die ook samenvallen 
met het nieuwe contributiestelsel en worden bij het akkoord van het nieuwe stelsel verder 
besproken met bestuur. 
 
CWA 
Er zijn geen ontwikkelingen met betrekking tot een nieuwe invulling van het CWA. Het is 
belangrijk dat dit initiatief vanuit de betrokkenen. Het AT wacht dit met spanning af. 
 
Materiaal beheer 
Afgelopen jaar is het beschikbare budget verdeeld over de wensen vanuit Bootcamp, 
selectie groepen, allround groepen en wedstrijd materialen. Aangezien de aanvragen meer 
waren dan beschikbaar budget zijn hierin keuzes gemaakt op basis van prioriteit, 
beschikbaarheid voor welke groepen leden etc. Dit zal ook voor 2023 niet anders zijn. 
 
Samenwerking t.b.v. gebruiken beschikbare groepscapaciteiten 
Het Atletiekteam heeft actief de samenwerking breed binnen de wedstrijdatletiek gezocht om 
de capaciteit bij de Selectie, de Plus-groepen en de Allround maximaal te benutten zodat 
leden zo veel mogelijk op de juiste plek zitten en zo langer behouden blijven voor de club en 
er ruimte ontstaat om nieuwe leden te plaatsen en geen wachtlijsten te hebben. Daarnaast 
hebben we de groepen zo heringericht dat er ook voor de jongere junioren meer te kiezen 
valt en er meer op interesse getraind kan worden. Er wordt meer maatwerk geleverd dan 
ooit. Het gevolg daarvan is dat atleten minder opzeggen en vaker vriendjes en vriendinnetjes 
uitnodigen om proef te komen trainen. Voorzichtig onderzoek suggereert dat zeker de helft 
daarvan lid wordt. 
 
Ontwikkeling Indoorhal 

  

Sfeerimpressie multifunctionele indoorhal 
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Masterplan Arenapark 
Het Arenapark in Hilversum ontvangt dagelijks duizenden mensen die hier komen werken, 
leren en sporten. Dit kantorenpark is vanaf begin jaren 90 ontwikkeld. Het beslaat zo’n 30 
hectare en telt 35 gebouwen en meer dan 50 bedrijven. Ook bevinden zich op deze locatie 
scholen met een regionale functie en sportfaciliteiten. Toch is dit gebied nog niet af. Diverse 
percelen liggen braak. Een groot deel van de openbare ruimte is niet aangelegd, of heeft een 
tijdelijke inrichting. Daarom is het project Masterplan Arenapark gestart. Dit project maakt 
plannen over de doorontwikkeling van dit gebied tot pakweg 2035. Bij de ontwikkeling van 
een nieuw masterplan voor het Arenapark ligt de focus op de combinatie van werken, leren 
en sporten.  
 
Het masterplan is opgedeeld in 3 ontwikkelingskavels A,B, en C. De eerste focus van de 
ontwikkeling ligt op Kavel B, waarbij sport met het zwembad, actions sporthal en 
multifunctionele hal dominant aanwezig is. 
De verwachting is dat in 2023 in de raad de vervolgstappen worden bepaald. 

  

  

 
 

   

Multifunctionele indoorhal 
Vanuit de Gooische Atletiek Club is één van de initiatieven om sport verder te laten is de 
groei een indoor atletiekhal. In 2019 is besloten door de gemeente om samen met GAC een 
haalbaarheidsonderzoek in te zetten. In het plan komt duidelijk naar voren, dat deze hal veel 
meer is dan een trainingshal voor GAC. Door het multifunctionele karakter kunnen veel 
verschillende partijen gebruik maken van deze hal. Dit betekent dat werken, leren en sporten 
hier samenkomen. Hierdoor is de hal niet alleen belangrijk voor GAC, maar geeft dit ook een 
enorme impuls aan sport in heel Hilversum. 
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Belang indoorhal GAC 
In de winter wordt door atleten vaak gebruik gemaakt van indoor atletiekhallen. Het 
Nederlandse klimaat leent zich niet om 12 maanden per jaar buiten te trainen. Zeker voor 
explosieve atletiekonderdelen is het gevaarlijk om in koudere omstandigheden te trainen. 
Spieren reageren anders en de korte krachtexplosies leggen een enorme druk op het lijf van 
een atleet. Het aantal indoor atletiekhallen in Nederland is beperkt. Er zijn ongeveer 10 
indoorhallen en de Hilversumse vereniging moet voor trainen in een indoorhal uitwijken naar 
bijvoorbeeld Utrecht, Arnhem of Amsterdam. 
 
De Gooische Atletiek Club behoort qua ledenaantal tot de vier grootste atletiekverenigingen 
van Nederland. Een indoor atletiekhal zou een grote impuls betekenen voor de ontwikkeling 
van atletiek in Hilversum. Bovendien kan een indoor atletiekhal ook worden gebruikt door 
Nike, door het MBO College Hilversum, ATC, sportonderwijs en andere atletiekverenigingen 
in de regio. Tevens is het de bedoeling dat in het pand van de indoorhal ruimte komt voor 
sportaanverwante zaken zoals een krachtruimte, fysiotherapie, sport diëtetiek en andere aan 
sport gerelateerde activiteiten. 
  
Daarnaast moet de hal breed inzetbaar zijn voor andere sporten en voor sportonderwijs, 
zodat een brede doelgroep gebruik kan maken van de hal. 
Het haalbaarheidsonderzoek is inmiddels afgerond en wordt met het totale masterplan 
voorgelegd aan de gemeente. Dit besluit is in juli 2020 in de raad aangenomen, waarbij er 
nog wel een aantal zaken verder onderzocht moeten worden. 
 
Verdere stappen 
Naast het besluit om een multifunctionele indoorhal te realiseren op het Arenapark, is ook 
het besluit genomen om het nieuwe zwembad te realiseren op het Arenapark. Op dit moment 
loopt er een onderzoek om te kijken of de indoorhal en het zwembad in één gebouw 
gerealiseerd kunnen worden. Het onderzoek is afgerond en dit ziet er positief uit. De 
verwachting is dat dit voor de zomer van 2023 door de raad wordt goedgekeurd. 
Bij goedkeuring is de verwachting dat in 2027-2028 het sportcomplex gerealiseerd zal zijn. 
 
Baanrenovatie 
De baanrenovatie is in mei 2022 gestart. Helaas is er door verschillende omstandigheden 
vertraging opgelopen. Dit is voor de trainers, leden en ouders een vervelende situatie, echter 
is het helaas onvermijdelijk geweest. De verwachting is dat in mei 2023 de baanrenovatie is 
afgerond en dat GAC de mooiste baan van Nederland heeft. 
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Jaarverslag 2022 Beheer clubhuis en baan 
 

Bezetting commissie 
 
Functie en taken 

Penningmeester Hans Oosterhuis (tot zomer 2022) 

Penningmeester (ai) Floris van der Pol (sinds zomer 2022) 

Archivering digitaal Aswin Jägers 

Facilitair manager Henk Milder (tot feb 2022, overleden feb 2022) 

Onderhoudsgroep Hans Veldmeijer 

Bestuur afgevaardigde Aswin Jägers  

Baan verhuur Taak overgeheveld naar secretaris bestuur 

Technische zaken Vacature 

Technische zaken Vacature 

  

 
 
De onderhoudsploeg bestaat per januari 2022 uit: 
De onderhoudsploeg bestaat per 2022 uit: Henry Swankhuizen, Pieter Wilhelmus, Paul de 
Wijs, Jack v/d Wijngaard, Jos Koekkoek, Henny Vos, Jan-Henry Sonneveld en Nel Draaier. 
 
Activiteiten/resultaten 2022 
Door de corona maatregelen is er zo goed mogelijk veilig gewerkt om het noodzakelijk 
onderhoud te blijven uitvoeren. Hulp is gegeven met het inrichten van het clubhuis en tribune 
kantine tbv corona eisen. 
 
Henk Milder is ons helaas ontvallen in februari, verdeling werkzaamheden is onderwerp van 
discussie. 
 
Kees Jägers is binnen onderhoudsgroep gestopt per augustus 2022, maar nog wel actief op 
speciaal verzoek. 
 
Door nieuwe waterlekkage van de cv leidingen in de halvloer is verholpen door het 
vervangen van alle ter plaatse aanwezige leidingen.  De vloercoating is opnieuw 
aangebracht. 
 
Schouw geweest waterinstallatie, koudwater leidingen en installaties moeten zoveel mogelijk 
verlegt worden uit de machinekamer. Offerte uitvraag verleggen en gebruik clubhuis ruimtes 
worden onderzocht in 2023. 
 
De terrasvloer kreeg ruimtes tussen de planken en was niet meer veilig, na overleg bleek dat 
deze niet goed gelegd was ondanks handleiding van toen. Een bedrijf heeft de vloer 
compleet vervangen en in ander verband gelegd. 
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Er is een projectgroep geweest mbt restylen kantine, met daarin beheer, kantine 
vertegenwoordigers. Dit project is afgerond in 2022. 
 
Er zijn verschillende (kleine) werkzaamheden uitgevoerd in en om het clubhuis. 

● Divers klein onderhoud en schilderwerk uitgevoerd door onderhoudsgroep en 
ingehuurde installateurs 

● Er is inzet vanuit beheer geweest om de buitenaccommodatie op orde te krijgen 
● Schilderwerk buiten 
● Baanrenovatie is gestart en eigen werkzaamheden uitgevoerd 
● Schouw van clubhuis omzetten in meer jaren onderhoudsplanning inclusief financieel 

beheer 
 
 

Doelstellingen/projecten 2023 
De baan is eigendom van de gemeente en GAC huurt deze via Nike (hoofdhuurder) met een 
langjarig contract. Volgens het contract heeft GAC een aantal onderhoudsverplichtingen van 
de baan.   
 
De volgende activiteiten zijn gepland: 

● Bijhouden van (onderhoud) contracten met diverse leveranciers. 
● Regelmatig reinigen van waterleidingen en monsters laten nemen, aandachtspunt 

beheer waterleiding installatie 
● Digitaal opslaan contracten en aanbestedingen 
● Buitenschilderwerk volgens meerjaren schema 
● Binnen schilderwerk 
● Verlichting in diverse ruimtes op beweging schakelaars 
● Uitvoeren klein onderhoud in en rond het clubhuis en baan 
● Uitvoeren onderhoudsplan baan/clubhuis 
● Verbeteren jaarlijks veldonderhoud en accommodatie i.o.m. gemeente en Nike 
● Onderzoek naar elektronische sloten clubhuis t.b.v. beter beheer 
● Verbeterde warmte afzuiging in voorraadruimte kantine 
● Vervangen terras stoelen 

 
Overleg is gaande tussen alle beheer/onderhoudgroep betrokkenen om tot een zinvolle 
bezetting te komen. Benodigde functies zullen worden bekeken en vastgesteld. 
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Jaarverslag 2022   Communicatiecommissie 
 

Samenstelling van de commissie in 2022 

 
Voorzitter Annette Marcelis 
Secretaris Annette Marcelis 
Penningmeester Floris van der Pol 
Coördinator IT Robert Brekelmans 
Algemeen lid- Webmaster Robert Fey 
Algemeen lid-Webmaster Erik Nieuwenweg 
Algemeen lid-IT Youcke Laven 
Algemeen lid -Social Media Vacature 
Redacteur GAC Magazine Ellen Ruwe 

 
Inleiding 
Het algemene doel van de Communicatiecommissie is het realiseren van een goed 
functionerende communicatiestructuur, om leden en geïnteresseerden tijdig op de hoogte te 
stellen over actuele zaken en activiteiten van de vereniging en het stroomlijnen van 
communicatie en informatie.  
De taken van de Commissie Communicatie vallen uiteen in een aantal aandachtsgebieden: - 
- Interne communicatie:  
De commissie coördineert de communicatie naar de leden toe. Het is haar taak de 
communicatie te verbeteren (of transparanter te maken) tussen leden onderling, tussen 
leden en commissies, tussen commissies en bestuur en tussen leden en bestuur.  
- Externe communicatie:  
Externe communicatie wordt afgestemd met de commissie. De middelen die de 
Communicatiecommissie hiervoor gebruikt zijn de website, het magazine, het 
kantinescherm, de maandelijkse Nieuwsbrief, Facebook, Twitter, Instagram en overige als 
prikborden etc. 
 
Activiteiten / taken communicatiecommissie 
Algemeen  
2022 was geen gemakkelijk jaar voor de ComCom. Niet in de laatste plaats door de 
onderbezetting waar de ComCom last van heeft bij het oppikken en uitvoeren van taken. 
 In augustus verliet Babette Jonkers de ComCom. Youcke Laven trad toe in de zomer. 
Ondanks deze wisseling van de wacht bracht het nog geen uitbreiding van de capaciteit, wat 
niet ten goede kwam aan het plaatsen van content op de social-media kanalen. 
 
We zijn ons dus vooral blijven toeleggen op het uitvoeren van primaire taken zoals de 
website up to date houden, berichten op de website plaatsen, de maandelijkse Nieuwsbrief 
verzenden, schema’s plaatsen en agenda’s bijhouden met als doel alle leden op de hoogte 
te brengen en te houden van alle belangrijke informatie. Dat is gelukt.  
Wat betreft de website het volgende: In 2022 zijn we doorgegaan met het vertalen van 
website-onderdelen naar het Engels. We blijven ook de structuur optimaliseren en zullen nog 
enkele menu-onderdelen samenvoegen. Verder zijn er plannen om de website te splitsen in 
een ledendeel en een bezoekersdeel: het project Ledenportal. Onderwerpen als 
bestuursaangelegenheden, persoonlijke uitslagen willen we bij voorkeur wegens privacy 
alleen voor leden toegankelijk maken.  
Ook zoeken we nog naar een alternatief voor de weerknop. 
 
In 2022 hebben we afscheid genomen van YPCA, productiehuis voor online radio en podcast 
en de beheerder van het kantinescherm. We hebben zelf nieuwe kantineschermen 
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aangeschaft. Momenteel hangt er een scherm in de kantine. Op termijn is het de bedoeling 
om er ook een beneden in de hal te hangen.  
Al met al biedt dit nieuwe mogelijkheden die we graag in 2023 verder willen onderzoeken en 
uitvoeren. 
 
GAC-magazine 
2022 was een goed jaar voor het GAC-Magazine. De coronabeperkingen waren weer achter 
de rug, dus we konden weer live vergaderen en zonder problemen of afstand fotograferen. 
Het team is versterkt met een professionele journalist, Marije Onderwaater, waar we erg blij 
mee zijn. Fotografe Rosalie heeft ons helaas moeten verlaten, maar gelukkig hebben we met 
Hillegonda een goede enthousiaste vervanger gevonden. Triest nieuws is dat Elmer van 
Krimpen momenteel zijn laatste fase van hersentumor doormaakt, hij is al een jaar uit de 
running en heeft niet lang meer, weten we via zijn vriendin, praten kan hij niet meer. Goed 
nieuws is dat de redactie lekker op elkaar is ingespeeld, dat lopers de weg naar de redactie 
hebben gevonden middels spontaan ingezonden artikelen en dat ook de contacten met de 
communicatiecommissie zijn vruchten afwerpt, de redactie is hierdoor sneller op de hoogte 
wat er allemaal speelt en vice versa. 
De redactie wordt bedolven onder enthousiaste reacties van lezers en daarmee bewijzen we 
dat: 
1) we op de goede weg zijn qua inhoud (voor elk wat wils) en  
2) dat print bij GAC, in ieder geval, nog lang niet passé is! 
 
Doelstellingen/projecten 2023 
Primaire taken blijven uitvoeren 
Blijven uitvoeren van de primaire taken. 
 
Kantinescherm 
Het onderzoeken en uitvoeren van alle mogelijkheden die de nieuwe kantineschermen 
bieden bij het tonen van berichten. 
- Het stimuleren van GAC-commissie en bestuur in het plaatsen van berichten op het 
scherm. 
 
Projecten/activiteiten on hold: 
-Social Media  
Wegens onderbezetting is dit punt on hold gezet. Er is geen expertise bij huidige leden 
ComCom. 
-Leden Portal  
Wegens onderbezetting is dit punt on hold gezet. 
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Jaarverslag kantinecommissie 2022 
 
Samenstelling kantinecommissie per 1 januari 2022 
 
Voorzitter      Gerard van Rooij     
Secretaris/inkoop           Gert Wingelaar          
Penningmeester                              Bert Oosterhuis                
Planning vrijwilligers bardienst      Cindy van der Blom          
Planning vrijwilligers bardienst evenementen      Wil Hogenbirk   
Algemeen lid                                                             Jan Keurs 
Algemeen lid                                                             Peter Steenmeijer 
 
Inleiding 
Het jaar 2022 begon met een corona lockdown, waardoor de jaarlijkse nieuwjaarsreceptie is 
komen te vervallen. 
 
Vanaf het voorjaar van 2022 is de kantinecommissie vooral bezig geweest met het opstarten 
van de barbezetting. Tijdens en na de corona-periode is er namelijk een behoorlijk aantal 
(22) vrijwilligers gestopt met het draaien van bardiensten. Gelukkig zijn er afgelopen jaar ook 
weer een aantal nieuwe vrijwilligers gestart. Helaas zijn we nog niet op volle sterkte, maar 
doordat ook het  kantinebezoek is teruggelopen lijkt het tot nu toe te lukken.  
 
Vanwege de baanrenovatie gingen verschillende evenementen zoals de regionale 
competitiewedstrijden, de clubkampioenschappen en de Arenagames niet door. Daardoor 
zijn er in 2022 geen grote activiteiten geweest in de kantine.  
  
De kantinecommissie in samenwerking met de onderhoudsploeg is gedurende het jaar wel 
doorgegaan met onderhoud en vervanging van witgoed, zo is er een nieuwe vrieskist 
aangeschaft. Ook zijn er een andere geluidsinstallatie en beamer geïnstalleerd. 
Het pinapparaat is vervangen door een supersnel apparaat en voorlopig het aantal 
zitplaatsen teruggebracht naar 65 plaatsen. 
 
Oppimpen kantine 
In overleg met bestuur is er een beperkte investering gedaan in het verfraaien van de 
kantine. Op basis van de eigen creativiteit en wensen van leden, kantinecommissie en 
beheer zijn er een aantal zaken gerealiseerd. Zo is er een zithoek gemaakt en zijn er een 
voetbalspel en plantenbakken neergezet. Ook zijn er ovale tafels geplaatst. Hopelijk leidt dit 
er toe dat het kantinebezoek – wellicht ook buiten de reguliere openingstijden – en met name 
van de jeugd toeneemt. 
 
Overig 
Verder is ons assortiment aangepast en zijn de prijzen iets gestegen. Tevens wordt er sinds 
2022 statiegeld geheven op petflesjes en is ons assortiment uitgebreid met Vega hapjes.   
 
 
Zoals in de terugblik op 2022 genoemd, zijn er meer dan 20 vaste vrijwilligers gestopt met 
het vervullen van bardiensten. De bardienstinterval voor de zaterdagochtend is ingekort en 
de bardienstinterval voor de dinsdagavond is “enigszins geflexibiliseerd” om de bezetting  
“rond” te krijgen. Leden die dit lezen en hebben wel zin om ook eens bardienst te doen zijn 
van harte welkom, met name voor de dinsdagavond en als incidentele oproepkracht.  
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Samenstelling kantinecommissie per 1 januari 2023  
 
Voorzitter      Gerard van Rooij     
Secretaris/inkoop           Gert Wingelaar          
Penningmeester                       Bert Oosterhuis             
Planning vrijwilligers bardienst/notulist           Cindy van der Blom          
Planning vrijwilligers bardienst evenementen      Wil Hogenbirk 
Algemeen lid                                                           Peter Steenmeijer 
  
                                                      
 
Met vriendelijke Groet, 
Namens de kantinecommissie, 
Gert Wingelaar 
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Jaarverslag 2022   LoopSportCommissie (LSC) 

 
Samenstelling van de LSC in 2022 
 

Algemeen  

Voorzitter Kees Tabak 

Penningmeester Christine Tamminga 

Secretaris Betty de Wit 

  

Loopteam  

Coördinator hardlopen Saskia Bons 

Coördinator nordiccen Liene Malsch 

Coördinator sportief wandelen Paul de Wijs 

Coördinator opleidingsteam Henk van Heemskerk 

  

Evenemententeam  

Coördinator clubloopjes Jan Willem Scherrenburg 

Coördinator Klaverblad Voetstappenpad 
Wandelrally 

Angela Smeink 

  

Linking Pin   

Bestuur GAC Dorien Hopma Zijlema 

Marathon clinic Bruno Fermin 

 
Naast bovenvermelde functies is het volgende gedelegeerd aan leden buiten de LSC: 

Coördinator Startersclinic Astrid van Haaften 

Coördinator Bootcamp Ron Lasterie 

Coördinator Reanimatie Patrick Weening 
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Doel / Taken commissie 
Eind 2022 waren er 601 recreatieve hardlopers en bootcampers en 199 Nordiccers en 
sportief wandelaars. De Loopsportcommissie (LSC) vertegenwoordigt deze ledengroep 
binnen de vereniging.  
De doelstelling van de LSC is het verzorgen van een gevarieerd aanbod van activiteiten 
zodat het voor alle recreatieve GAC-leden mogelijk is sport te beoefenen op een passend 
niveau. De focus ligt hierbij op activiteiten op het gebied van hardlopen, nordiccen, sportief 
wandelen en bootcamp.  
De LSC rekent het tot haar kerntaken om trainingen en (loop)evenementen te organiseren. 
Verder wil ze een ontspannen, (sociaal) veilige en vooral leuke en plezierige omgeving 
creëren voor de leden. 
 
 
Activiteiten en resultaten 2022 
Al onze activiteiten konden dit jaar weer als vanouds doorgaan, zij het dat het gebruik van de 
atletiekbaan vanaf omstreeks halverwege het jaar niet meer mogelijk was vanwege de 
sanering van de baan. 
Naast de trainingsactiviteiten en loopjes is het volgende aan de orde gekomen: 
● Voor de Startersclinic is besloten dat geen clinic bijdrage meer in rekening wordt 

gebracht maar dat men lid moet worden van GAC na een proefperiode van 4 weken. 
Nieuwe GAC leden ontvangen een GAC running shirt met hun naam er op. Dat geeft 
gelijk een clubgevoel en herkenning naar de anderen. 

● Op verzoek van Natuurmonumenten is een aantal maal overleg geweest over de wijze 
waarop GAC hen kan ondersteunen. Dit heeft nog niet geleid tot een daadwerkelijke 
actie. 

● De Gooise Heideloop die sinds 2014 samen met GNR, Tempo en Zuidwal werd 
georganiseerd, is beëindigd vanwege financiële en organisatorische beperkingen. 

● In het najaar is er trainingskleding voor recreanten geïntroduceerd in GAC kleuren. 
● Op 5 oktober is een informatie avond over sport-BH’s gehouden. 
● Bij de opening van de HOV busbaan heeft een grote groep GAC-ers van de gelegenheid 

gebruik gemaakt om over een gedeelte van het tracé te trainen. 

Daarnaast is er traditioneel  
● op 30 april een grote groep loopsporters tijdens de training naar het Gedenkkruis op de 

Bussummerheide geweest, Dick van der Lee heeft hier gesproken  
● op 8 december een Kerstdiner georganiseerd in de kantine 
● op 26 december een kersttraining gehouden 
● en op 31 december, als afsluiting van het jaar, weer oliebollen en chocolademelk 

uitgedeeld na de training. 

 
1. Financiën 
Na twee magere coronajaren was er nu weer meer mogelijk, zoals het organiseren van een 
cursus voor nieuwe trainers, reanimatie en bijscholing voor de trainers. Een aantal trainers 
heeft de bijscholing van de AU bijgewoond. We vinden dat de trainers een extraatje verdiend 
hebben door al het werk wat ze doen. Zonder trainers geen loopsporters. Daarom zijn ze 
bedankt met een tegoedbon à € 15 van Run2Day waarvan € 5 is gesponsord door Run2Day.  
Wat ook weer mogelijk was, zijn de vier seizoensloopjes. Vooral de sinterklaasloop wordt 
groots opgezet met het uitdelen van chocoladeletters of banketstaven.  
De loopsport bestond binnen GAC 60 jaar, een reden om alle leden van de loopsport een 
opvouwbare beker te geven. 
Aan acht verschillende externe organisaties zijn onze marathonklokken verhuurd; inkomsten 
€ 575,-. 
We zijn zoals altijd ruim binnen de begroting gebleven. 
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2. Hardlopen 
2.1 Trainers coördinator 
Hoe houden we genoeg trainers voor de loopsport?  
 
De Loopsport zorgt voor een belangrijk financieel fundament voor geheel GAC door de 
inbreng van een substantieel deel van de contributie waartegen relatief weinig kosten staan.  
De LSC-trainers zijn de ruggengraat van dit deel van de GAC, en daarmee eigenlijk van de 
hele GAC.   
De trainers zijn degenen die zorgen dat de lopers lol houden in het lopen, dat ze zo min 
mogelijk blessures oplopen, en bovendien worden ze vaak door de LSC ‘gebruikt’ als 
spreekbuis naar de lopers.  
 
Op dit moment zijn er 89 hardlooptrainers, waarvan 81 actief.   
Er zijn 44 hardloopgroepen op 4 dagen van de week, dus op papier lijkt onze doelstelling van 
2 trainers per groep aardig te lukken.  
Toch zijn er redenen tot zorgen.  
 

1. Sommige groepen hebben 3 of meer trainers, andere groepen maar 1. Soms komen 
we er pas na verloop van tijd achter dat een groep nog maar één trainer of helemaal 
geen trainer meer heeft. Zo’n groep verdwijnt, de leden gaan zwerven, verliezen hun 
binding met de GAC en zeggen op den duur hun lidmaatschap op. 

2. Alleen al in 2022 zijn er 5 trainers helemaal gestopt met training geven, en nog eens 
6 van actief naar inactief gegaan (vaak i.v.m. blessures). De vervanging voor deze 
trainers is niet voldoende: in de afgelopen 2 jaar waren dat er maar 4 per jaar. 
Momenteel zijn er 7 mensen in opleiding voor hardlooptrainer.  

 
De vraag is: hoe kunnen we de huidige trainers gemotiveerd en gebonden houden? En hoe 
kunnen we leden verleiden om de trainerscursus te volgen en trainer te worden?  
Voor dat eerste doel hebben we begin 2023 aan alle trainers een presentje gegeven waarbij 
we als LSC onze waardering uitspraken. Bovendien organiseren we nu enkele malen per 
jaar een trainersborrel waarbij de trainers kunnen kennismaken met elkaar en ideeën kunnen 
uitwisselen en we als LSC meteen nieuwe initiatieven kunnen toetsen.  
Op de tweede vraag: het lijkt erop dat algemene wervingscampagnes de leden niet 
(voldoende) bereiken. Wat beter werkt is als trainers zelf mensen uit hun groep vragen om 
de cursus te volgen.  
 
Bijlage: de cijfertjes 

- De LSC heeft 122 recreatietrainers = SW 18, NW 9, HL 89 + 7 in opleiding 
- De Hardloopgroepen verdeeld over de week per niveau:  

o A 3 
o A/B 11 
o B 9 
o B/C 6 
o C 6 
o C/D 5 
o D 1 
o D/E/(F) 2 
o E/F 1 

- Daarnaast zijn er nog overige trainingsgroepen: Bootcamp, Startersclinic, Marathon, 
BHG, Carolus en vrouwengym. 
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2.1 Opleidingsteam: 
Trainersopleiding 
Met de trainersopleiding willen we de continuïteit en de kwaliteit van de trainingen voor de 
loopsportafdeling van GAC bewaken. 
  
Een onderdeel hiervan is de jaarlijkse opleiding voor nieuwe hardlooptrainers. 
De opleiding is aangepast waardoor er meer geoefend wordt in de praktijk en het aantal 
workshops is uitgebreid tot 8. 
De theoretische onderdelen waaronder de spierfysiologie, de krachttraining en de 
looptechniek worden door verschillende docenten gegeven. 
In het programma van eisen voor een trainer is opgenomen dat zij ook 8 keer voor de 
deelnemers van de startersclinic een training moeten verzorgen.  
 
De 4 trainers in opleiding van het seizoen 2021-2022 hebben in de 2e helft van 2022 
allemaal individueel hun Proeve van Bekwaamheid (PvB) met positief resultaat afgelegd. 
 
In november 2022 is een nieuwe groep van 7 potentiële trainers gestart met de opleiding.  
 
Vanuit kwaliteitsbewakingsoogpunt zijn twee ervaren trainers gestart met de opleiding Basis 
Looptrainer (BLT3) van de Atletiekunie. 
Het doel hiervan is enerzijds de aansluiting met de opleidingseisen van de Atletiekunie te 
behouden en anderzijds het verbeteren van de kwaliteit van de bijscholing voor de trainers.  
  
Bijscholing 
Met de bijscholing wil de LSC de kwaliteit van de Hardlooptrainers bewaken. 
In 2022 zijn er aan de trainers 2 workshops aangeboden waaronder de workshop blessure 
preventie. 
 
2.2 Startersclinic 
De Startersclinic is in de periode 2021-2022 gestart met 54 deelnemers en geëindigd met 21 
deelnemers. Van deze deelnemers zijn er 11 nieuwe leden voor GAC voortgekomen en 10 
waren al lid.  
 
In 2022-2023 is de Startersclinic gestart met 45 deelnemers. Er lopen nu nog 22 recreanten 
die allemaal lid zijn geworden. Dit is in deze periode een vereiste geworden om mee te 
kunnen doen.  
 
2.3 Marathongroep 
In het seizoen 2021/2022 zijn we met een groep van 34 deelnemers gestart aan de eerste 
post-corona Marathonclinic, waarvan 4 nieuwe deelnemers. Als altijd was het weer een 
enthousiaste groep en hebben we samen – in verschillende tempogroepen- vele honderden 
kilometers afgelegd in de aanloop naar de voorjaarsmarathons. Voor de meesten was dat 
(uiteraard) de Marathon van Rotterdam. De deelnemers hebben we via sessies in het 
clubhuis en via digitale uitwisseling (Google Drive) voorzien van  allerlei 
achtergrondinformatie over trainingsopbouw, voeding en marathonvoorbereiding. Ook 
hebben de deelnemers aan de Marathonclinic de trainers en vanzelfsprekend ook de ervaren 
lopers als vraagbaak.  
Wij zijn medio 2022 gestart met de organisatie van en promotie voor de Marathonclinic 
2022/2023. Voor deze Marathonclinic heeft zich een recordaantal van 45 deelnemers 
aangemeld, waarvan maar liefst 13 nieuwe deelnemers. En daarvan waren er 6 nog geen lid 
van GAC. De deelnemers hebben een zeer diverse loopachtergrond en plannen. Uiteraard 
gaan de meesten voor de marathon van Rotterdam. Maar onze lopers zullen ook in diverse 
andere Europese steden te zien zijn. Ook volgend jaar zal er zeker weer behoefte zijn aan 
een Marathonclinic en wij hopen dat wij weer met een flinke groep samen kunnen trainen 
naar het grote doel en dit samen beleven.  
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3. Nordiccen 
In 2022 zijn er twee basiscursussen nordic gegeven. De cursus in maart telde negen 
deelnemers, waarvan zeven GAC-leden. De twee niet-leden zijn uiteindelijk geen lid 
geworden. 
De cursus in september telde zeven deelnemers. De twee niet-leden die hieraan deelnamen 
zijn wel lid geworden na de basiscursus. 
 
In september is er ook een kennismakingsclinic gehouden. Hieraan namen vier leden en vier 
niet-leden deel. Drie deelnemers volgden vervolgens de basiscursus. 
 
Een kennismakingsclinic duurt hooguit twee uur. Daarin worden oefeningen gedaan voor 
beginners, gevorderde en vergevorderde nordiccers. Zo krijgen de deelnemers een beeld 
van wat nordiccen bij GAC eigenlijk inhoudt. De basiscursus duurt twee maanden. De eerste 
trainingen zijn met alleen de beginners, daarna trainen de cursisten mee in een bestaande 
nordicgroep. Zo kunnen ze het verenigingsgevoel ervaren. 
 
Per eind 2022 werd de samenwerking tussen de Koninklijke Wandelbond Nederland (KWbN) 
en de Atletiekunie (AU) beëindigd. In 2022 werd er al geen Wandeltrainersdag meer 
georganiseerd.  
Verschillende nordictrainers namen wel deel aan de bijscholing over blessurepreventie van 
Hans Hofman en Siebe Turksma. 
 
Er bestaat geen officiële opleiding meer tot nordictrainer bij de KWbN of de AU. In 2021 
organiseerde de KWbN nog een specialisatie voor wandeltrainers tot nordictrainer, maar ook 
die wordt niet meer gegeven. Alleen de INWA (International Nordic Walking Association) leidt 
nog trainers op. De trainers worden na de opleiding zzp'ers in de sport en hun doelgroep 
bestaat uit mensen met een fysieke kwaal en/of (hoog)bejaarden. 
Hierdoor wordt het moeilijker om geschikte opleiders voor bijscholingen te vinden. 
 
Eén nordictrainer, Henk Bakker, is in 2022 gestopt als trainer. Henry Swankhuizen vervangt 
hem na een omscholing tot volledig nordictrainer. 
 
 
4. Sportief Wandelen (SW) 
Rekening houdend met aanbevolen Corona voorzorgsmaatregelen, zijn (bijna) alle SW-
trainingen vanaf half januari weer opgepakt. Dit tot grote vreugde van wandelaars en 
trainers. 
 
De in Coronatijd ontdekte alternatieve startplekken en wandelroutes zijn voortgezet (voor 
één groep nu zelfs standaard op elke eerste dinsdag- en donderdagochtend van de maand). 
 
Trainingen worden gegeven op vijf niveaus (A t/m D + Power Walking) en op bijna alle dagen 
van de week (maandagochtend, dinsdagochtend en -avond, donderdagochtend en -avond 
en zaterdagochtend). Zie echter ook hierna. 
 
Aantal trainers (stand per 31 december 2022): 19 (waarvan 13 vast en 6 inval). Met ingang 
van 2023 zijn twee trainers, na een zeer groot aantal jaren trouwe dienst, gestopt met 
training geven (zie ook het dubbelinterview in het GAC Magazine van maart 2023). Als 
gevolg daarvan zijn de dinsdag- en zaterdagochtend A-groep, alsmede de maandagochtend 
B-groep opgeheven. De A-groep definitief, de B-groep in elk geval zolang er geen vaste 
vervanger gevonden is. 
 
Het halfjaarlijkse gezamenlijke overleg met NW- en SW-trainers is ook weer opgepakt, t.w. 
op 20 april en 14 november. Tijdens het overleg worden lopende zaken besproken en wordt 
de afsprakenlijst doorgenomen en waar nodig geactualiseerd. 
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Gelet op het aantal verzoeken voor informatie, is er ook dit jaar ruime belangstelling voor 
SW: 20 personen hebben informatie ingewonnen, daarna aan een of meer proeftrainingen 
meegedaan, resulterend in 7 nieuwe aanmeldingen. 
 
5 Evenemententeam 
5.1 Clubloopjes 
In 2022 konden alle traditionele GAC-loopjes weer georganiseerd worden. De Lenteloop, 
Herfstloop, Wasmeerloop en Sinterklaasloop. 
Bij de Lenteloop finishten 160 leden, aan de Wasmeerloop deden 150 leden mee. De 
Herfstloop had 100 deelnemers onder barre omstandigheden en de Sinterklaasloop telde 
450 deelnemers waaronder 115 junioren en pupillen. 
 
5.2 Klaverblad Voetstappenpad 
Op 15 mei 2022 vond onder prachtige weersomstandigheden de Klaverblad Voetstappenpad 
Wandelrally plaats.  

Bijna 350 wandelaars hebben meegedaan! Een heel groot deel liep de totale afstand. Het 
VPRO-gebouw wordt al bijna ons vaste honk, dus daar was het startpunt. Het is ontzettend 
fijn dat we van hun accommodatie gebruik mogen maken. 

De wandelaars hebben een geweldige mooie dag gehad. Met de schaapskudde op de route, 
de auto’s van HET die de 10 kilometer-wandelaars vanaf Groot Kievitsdal terugbrachten naar 
het VPRO-gebouw en als klap op de vuurpijl: een heerlijk ijsje, aangeboden door Klaverblad. 

Onderweg zijn prachtige foto’s gemaakt en een verslaggeefster van de Gooi- & Eemlander 
heeft wandelaars geïnterviewd die stuk voor stuk genoten van de wandeling en enthousiast 
waren over de organisatie. Onze vrijwilligers op de stempelposten verdienen zeker dit een 
compliment. Ze staan er toch maar de hele dag om iedereen te voorzien van drinkwater en 
versnaperingen. 

Het was gewoon weer een geslaagde dag! 

 
6 Bootcamp 
In 2022 is de bootcamp weer opgeschaald. Op maandagavond komen tussen 19.30 en 
20.30 elke week 30 tot 40 enthousiaste GAC-ers van heerlijke workouts genieten. Per trainer 
werken we nu met groepen van ongeveer 10 deelnemers. Daarmee is de maximale 
capaciteit op dit moment 40 bootcampers. In de Bootcamp Whatsappgroep zijn 74 GAC-ers 
actief. Ron, Maaike en Arnoud vormen het vaste trainers trio. Laus, Irene en Astrid zijn het 
flexibele trainers trio. Met elkaar draaien we maximaal vier groepen. Gezien de vraag is er 
ruimte voor meer bootcamptrainers. 
 
Tijdens de baanrenovatie heeft de Bootcamp vanaf het clubhuis van de directe omgeving 
gebruik gemaakt. In de zomerperiode gaat regelmatig een van de groepen richting de 
Laapersheide. Voor 2023 kijken we alvast vooruit naar het 10 jaar GAC Bootcamp jubileum 
in november.   
 
7 Reanimatie 
Het jaar begon zoals 2021 eindigde, met een vacature van 2e coördinator Reanimatie. Die is 
tot op heden helaas nog steeds niet ingevuld. 
Gelukkig liep het voor het grootste gedeelte nog wel goed, trainers reageerden over het 
algemeen vrij vlot op de uitnodigingen om een voorkeursdatum aan te geven en de sessies 
waren redelijk tot goed bezet en deelnemers hielpen op het einde mee met het weer op zijn 
plek zetten van tafels en stoelen. 
De voorjaar sessies verliepen nog wel volgens het Corona-protocol, in twee blokken van 6 
deelnemers. In de najaar sessies konden we dat protocol laten vallen en gingen we terug 
naar cursussen van12 deelnemers. 
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Dit najaar werden ook  voor het eerst, naast de herhaling van de reanimatie-handelingen, 
situatie-simulaties gedaan, zodat de deelnemers konden testen hoe zij zouden reageren bij 
verschillende voorkomende omstandigheden. 
Dat was buitengewoon verhelderend. Het maakt ons meer bewust van onze omgeving en 
meer alert op juist handelen in voorkomende situaties.  
De reacties van de trainers daarop waren positief: het werd als leerzaam ervaren 
 
De kosten van de basiscursus reanimatie is licht gestegen, die van de herhalingen zijn gelijk 
gebleven. 
Met dank aan onze docente Rita Teeuwissen, die alweer sinds eind 2010 bij ons de 
cursussen verzorgt. 
 
 
Doelstellingen/projecten 2023 
 
Opleidingsteam 
In het najaar van 2023 starten we een nieuwe opleiding voor trainers.  
 
In 2023 krijgt de blessurepreventie Workshop een vervolg, deze staat gepland voor 19 april 
2023. Het is het plan om in totaal 3 bijscholingen te organiseren. 
 
Nordiccen 
In 2023 verwachten we drie basiscursussen en 1 à 2 kennismakingsclinics te geven. 
Ook willen we een bijscholing speciaal voor nordictrainers organiseren, eventueel samen 
met Pijnenburg, Zuidwal en/of BAV. 
Twee trainers zijn langdurig geblesseerd. Daarom zou een extra trainer voor met name de 
vakantietijd welkom zijn. 
 
Evenemententeam: 
In 2023 zullen alle vaste jaarlijkse loopevenementen georganiseerd worden.  
Daarnaast wordt er op 22 april 2023 voor de hardlopers de Voetstappenpad estafette 
georganiseerd. 
Deze estafette is in het verre verleden al meerdere keren georganiseerd en zal hopelijk ook 
nu een groot succes worden. 
 
Evenementen in 2023 
Evenement datum  doelgroep 

Lenteloop zaterdag 25 maart 2023 kruising Dr. Albert Schweitzerweg 
en Kaapweg, Baarn 

SW, NW, Hardlopen 

Voetstappenpad 
Estafette 

Zaterdag 22 april 2023 Parkeerterrein Groot Kievitsdal Hardlopen 

Voetstappenpad 
Wandelrally 

zondag 14 mei 2023 VPRO gebouw SW, NW 

Wasmeerloop zaterdag 24 juni 2023 fietspad Lage Vuursche Weg, naast 
Hilversums Wasmeer 

SW, NW, Hardlopen 

Herfstloop zaterdag 30 september 
2023 

Sinterklaasweitje, Zwarte weg 1, 
Lage Vuursche 

SW, NW, Hardlopen 

Sinterklaasloop zaterdag 2 december 
2023 

Sinterklaasweitje, Zwarte weg 1, 
Lage Vuursche 

SW, NW, Hardlopen 
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Jaarverslag 2022   Sport Medische Commissie  

Bezetting commissie 
 
De commissie bestond in 2022 uit: 
 

Coördinator 
Sportfysiotherapeut 

Hans Hofman (master sportfysiotherapie) 

lid Jan Pijl (master manueel therapie) tot 2e helft 
2022 

lid Dik Zeldenrijk (sportmasseur) 

 
 
Verder werd er assistentie verleend door fysiotherapeuten vanuit de praktijken van Hans 
Hofman (VITUS PMC, v.h. Fysiotherapie de Hoogh)  
 
Doel / Takencommissie 
De Sport Medische Commissie (SMC) heeft tot taak de leden van de vereniging zoveel 
mogelijk te ondersteunen in een blessure vrije deelname aan deze tak van sportbeoefening. 
Uitgangspunten hierbij zijn preventie, adviezen, voorlichting en zo nodig begeleiding.  

 
Activiteit en/resultaten 2022 
Hans Hofman en Jan Pijl hebben, zoals in de voorgaande jaren de inloopspreekuren 
verzorgt. Door de Corona vonden een deel van de spreekuren plaats op afspraak. Rond de 
zomer van 2022 waren de beperkingen rond Corona wat minder zo goed als opgeheven en 
hebben we de atleten weer van hulp, adviezen en tips kunnen voorzien. Verder heeft de 
SMC opnieuw  een bijdrage geleverd aan de voorlichting aan de startersclinic en heeft het 
een bijdrage geleverd aan de trainingen van de nieuwe marathongroep die is gestart in 
november 2022. 

Dik Zeldenrijk heeft zo goed en kwaad als dat ging, naast zijn activiteiten als trainer, 
wederom de sportmassage verzorgt. 

De bijscholingscursussen reanimatie zijn ook in 2022 weer georganiseerd,  
Verder vonden de BHG trainingen, plaats onder auspiciën van de SMC. 
 
Doelstellingen/projecten 2022 
Speerpunten van de SMC zijn: 

- Het verder uit rollen van de bijscholingscursus voor trainers van de GAC. De 
bedoeling is om het aantal blessures, die optreden binnen de atletiek, zoveel mogelijk 
te voorkomen. De eerste bijeenkomsten zijn in het najaar van 2022 gegeven door 
Hans Hofman en Siebe Turksma. In het voorjaar van 2023 zullen de bijeenkomsten 2 
en 3 gaan volgen.  

- Het meer profileren van de SMC, binnen de vereniging, als onderdeel van het 
meerjarenplan van de GAC Hilversum. 

- Het vergroten van de toegankelijkheid van de SMC. 
- Het vergroten van de communicatie met de diverse trainers. 
- Het screenen van atleten van de GAC 
- Het komen tot een goede blessure registratie binnen de GAC. 
- Het optimaal gebruik maken van de expertise van de leden van de SMC en deze 

effectief gaan inzetten bij de blessure hersteltrainingen. 
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Jaarverslag 2022   Vertrouwenspersonen 

 
 
De Vertrouwenspersonen 2022 
 

Fred Verkerk 

Helene Heckman 

 
 
 
In het clubblad is er een interview met de vertrouwenspersonen geweest. 
 
Er is in 2022 één melding geweest die na bemiddeling van de vertrouwenspersoon naar 
tevredenheid is opgelost. 
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Jaarverslag 2022 WOC 
 

 
 
Bezetting commissie  
Het WOC bestond tot en met 31 december 2022 uit de volgende leden: 
 

Voorzitter Aswin Jagers 

Penningmeester/ uitslagen junioren en senioren Marc van Veen 

Lid Stéphane Wienneke 

Lid John Dankers 

Lid Tom Dankers 

EHBO-coördinator Nelleke Dankers 

JUCO John en Nelleke Dankers 

Wedstrijd secretariaat Marc Jordense 

Uitslagen pupillen Vacature 

Secr. uitwedstrijden AB-jun. sen. en masters Ingrid van Dijk 

Clubrecords junioren C en ouder Arjan van Harn 

Clubrecords junioren D Aswin Jagers 

Clubrecords pupillen John Dankers 

 
 
Doel & taken van het WOC 
De commissie stelt het jaarlijks wedstrijdprogramma van de vereniging vast en vraagt het 
aan bij de Atletiekunie. Verder organiseert de commissie de uit- en thuiswedstrijden, 
coördineert de jury, zorgt voor de accommodatie en het parcours en maakt promotie voor de 
wedstrijden. Ook coördineert de WOC de competitiewedstrijden, regelt scholing en 
bijscholing van o.a. juryleden en scheidsrechters, houdt de jaarlijkse ranglijsten indoor en 
outdoor bij en zorgt voor publicatie daarvan. Verder worden de clubrecords erkend en 
gepubliceerd en worden eventuele bijbehorende premies uitgekeerd. Tenslotte verzorgt de 
commissie ook de prijzen die worden uitgereikt. 
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Beschouwing WOC in 2022 
Door de gestarte baanrenovatie zijn veel wedstrijden en activiteiten verplaatst, maar waar 
mogelijk toch georganiseerd of ondersteund. Hieronder een overzicht: 
 

● Clubkampioenschap cross  ⇨ georganiseerd 
● Jurycursus 2022   ⇨ georganiseerd 
● Gooise Onderdeel Wedstrijden/  
● Gooise Thuis Wedstrijden ⇨ Deels georganiseerd op verschillende locaties outdoor en 

indoor.  
● Cityrun    ⇨ Hulp gegeven 
● Baancompetitie Junioren en ouder⇨ Niet georganiseerd door baanrenovatie 
● Baancompetitie Pupillen  ⇨ Georganiseerd 
● Klaverblad Arena Games  ⇨ afgelast  
● Kind–ouder wedstrijd  ⇨ Georganiseerd bij Roland Holst velden 
● Clubkampioenschap baan  ⇨ georganiseerd voor pupillen t/m senioren, in Huizen 

gehouden 
● Prijsuitreiking jaarprestaties ⇨ centrale prijsuitreiking pupillen in oktober 

decentrale prijsuitreiking aan oudere atleten in      
 
Doelstellingen & projecten in 2023 

● Vervangen van bekers beste jaarprestatie en clubkampioen in de prijzenkast met 
fotolijsten. 

● Indoorwedstrijd eind oktober 
● Openingswedstrijd baan organiseren 

 

 


